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KOMISE SOCIÁLNÍ POLITIKY A ZDRAVOTNICTVÍ 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16 PRAHA 9, T E L : 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VAS DOPIS ČJ: 
ZE DNE: 
NAŠE ČJ.: 
SPIS. ZN.: 
VYŘIZUJE: 
TEL : 
E-MAIL: 
DATUM: 

UMCP21/20776/2023 

Bc. Radka Lipanovičová 
281012954 
radka.lipanovicova@praha21 .cz 
04.12.2023 

Věc: Zápis z jednání KSPZ dne 20.11.2023 

Datum jednání: 20.11.2023 
Zahájení jednání: 17:05 hod. 
Místo konání: ÚMČ Praha 21, malá zasedací místnost 
Přítomni jednání: MUDr. Kateřina Bláhová, MUDr. Jana Bruothová, MUDr. Zuzana 
Dastychová, Bohdana Nosková, Ing. David Cubínek MBA, Petr Mach, Petr Sedlák 
Nepřítomni jednání-omluveni: Ing. Vladimíra Skutilová 
Hosté: Ing. Alena Motejlová - místostarostka MČ Praha 21 

Schválený program jednání: 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
4. Sdělení o akcích SPCHC a KAS (MUDr. Dastychová, paní Nosková) 
5. Informace o Klubovně seniorů, stanovení termínů a místa konání 
(MUDr. Dastychová, MUDr, Bláhová) 
6. Seznámení s programem Újezdské akademie (pan Mach) 
7. Probíhající projekt HMP na podporu pěstounské péče 
8. Informace o zakoupení nového vozu pro pečovatelskou službu 
9. Senior point 
10. Informace připravovaných akcích „Taneční zábava pro seniory" a Vánoční dílna 
11. Informace o plánech přestavby zdravotního střediska na Rohožníku 
12. Informace o službě tísňové péče „Anděl na drátě" 
13. Vitrína na smuteční oznámení 
14. Rozprava o soutěži „Jsem senior a žiji v Újezdu nad Lesy" 
15. Různé 
16. Termín příštího jednání komise 
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Ad 1) 
Předsedkyně zahájila 6. jednání KSPZ v 17:05 hod. Přítomno 7 členů KSPZ. 

Ad 2) 
Hlasování o programu: 
Ano: 7 Ne: 0 Zdržel se: 0 
Program byl schválen bez připomínek. 

Ad 3) 

Kontrola zápisu z minulého jednání bez připomínek. 

Ad4) 

Akce KAS a SPCCH probíhají v roce 2023 dle plánu. Spolky mají plán aktivit i na rok 2024. 

Ad 5) 
Klubovna seniorů se také koná dle plánu. Termíny pro rok 2024: 10.1., 24.1., 14.2., 28.2., 
13.3., 27.3., 10.4., 24.4., 15.5., 29.5., 12.6., 26.6. Od května bude místo setkávání na 
multifunkčním sportovišti. Za chladných měsíců či nepřízni počasí bude Klubovna 
v zasedací místnosti v Levelu. 
Ad 6) 
Pan Mach seznámil přítomné s akcemi Újezdské akademie a Filmového klubu. Akce 
probíhají dle plánu, účast je tradičně vysoká. V březnu 2024 bude realizován Festival 
dokumentárních filmů. Poděkování panu Saitzovi, z odboru školství a kultury, za pomoc 
při realizaci projektů. 
Ad 7) 
Radka Lipanovičová informovala o připojení MČ ke kampani HMP na podporu pěstounů. 
Prozatím OSV nezaznamenal z řad veřejnosti zvýšený zájem o pěstounství. V září 
proběhne putovní výstava „Pěstounská péče" (zapůjčena z HMP) jako doprovodná akce 
k výročí školy. 

Ad 8) 

Paní místostarostka podala informace o zakoupení nového vozu pro pečovatelskou 
službu. V říjnu t.r. byl předán pečovatelské službě nový elektromobil. Finanční 
prostředky na zakoupení vozu byly získány v rámci dotací EU k zajištění potřeb seniorů a 
lidí se zdravotním handicapem. 

Ad 9) 

Senior point v MČ Praha 21 bude zajišťovat společnost Chytré sociální poradenství. 
Jedná se o poradenství pomoc v obtížných životních situacích. Primárně je určeno pro 
seniory, ZTP, samoživitelky apod. Z dotazníkové akce pro seniory zjištěn zájem o tuto 
službu. Prozatím bude služba poskytována po telefonu. Paní místostarostka požádala 
členy komise o návrhy na přejmenování a nahradit stávající název „Senior point" českým 
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názvem pro snadnější porozumění. Informace o zprovoznění služby bude zveřejněna ve 
všech stávajících mediích a případně letákovou formou v ordinacích praktických lékařů. 

Ad 10) 

Radka Lipanovičová přítomným sdělila, že Taneční zábava pro seniory je již připravena, 
vše je domluveno a předpokládá, že akce proběhne dle plánu. Vánoční dílna je 
v přípravách, uskuteční se 7.12.2023 od 14-18 hod. v zasedací místnosti ÚMČ Praha 21 . 
Letos se do stanovišť zapojí i kolegové z dalších odborů. 

Ad 11) 

Ing. Motejlová seznámila přítomné ohledně plánované rekonstrukce zdravotního 
střediska na Rohožníku o probíhajících jednáních s krajskou hygienickou stanicí, se 
zástupci pojišťoven a s lékaři. Řeší se náhradní prostory pro provoz, financování 
projektu. Rekonstrukce zdravotního střediska patří k prioritním projektům v MČ. 

Ad 12) 

V rámci Klubovny seniorů proběhlo setkání se zástupcem organizace Anděl na drátě, 
který seniorům představil jejich službu tísňové péče. 

Ad 13) 

Vitrína na smuteční oznámení je umístěna u vchodu na úřad. Smuteční oznámení možno 
ponechat v podatelně pro odbor školství, který zajistí vyvěšení. 

Ad 14) 

Rozprava o soutěži „Jsem senior a žiji v Újezdě nad Lesy". MUDr. Dastychová sdělila, že 
někteří senioři projevili zájem o obnovení této akce. Komise se usnesla, že není 
v současnosti personální vybavení pro realizaci projektu, ale téma je možno zvážit, 
případně realizovat, v rámci Klubovny seniorů. 

Ad 15) 

Různé: 

Radka Lipanovičová sdělila, že jako každým rokem OSV zajistilo vánoční balíčky a 
kalendáře pro seniory. Balíček je v ceně 500 Kč/včetně dopravy a obalového materiálu. 

Ad 16) 

Termín příštího jednání komise 22.1.2024 od 17:00 hod. 

Zapsala dne: 4.12.2023 Bc Radka Lipanovičová 
Zápis zaslán k připomínkování dne: 4.12.2023 
Zápis ověřila dne: 7.12.2023 MUDr. Kateřina Bláhová 

Příloha: prezenční listina ze dne 20.11.2023 
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